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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

                    GRAD RIJEKA 
 

MJESNI ODBOR BANDEROVO 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

KLASA:  026-02/11-18/10 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,  27.12.2011. 
   

 
 

ZAPISNIK 

SA 16. SJEDNICE VMO BANDEROVO 
 

16. sjednica VMO Banderovo održana je 27.12.2011. (utorak) s početkom u 17 i 30 sati u 
prostorijama MO Banderovo, Rudolfa Tomšića 15. 
 

Sjednici su bili nazočni: 
- Nada Pindulić, predsjednica VMO 
- Nadja Poropat, zamjenica predsjednice VMO 
- Anton Blažeković, član VMO  
- Elvis Šutalo, član VMO 
- Salih Bačinović, član VMO 
- ðulijana Desanti, tajnica MO  
  
Sjednici nisu bili nazočni: 
           - 
 
Ostali nazočni: 
            -  
 
Usvajanje zapisnika 15. sjednice VMO održane 30.11.2011. 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen.  

 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Nada Pindulić, te  predložila slijedeći  
 

 
DNEVNI RED 

 

1. Programska aktivnost VMO za 2012. godinu 
2. Komunalna problematika 
3. Razno 

1. Prijedlog projekta Riječkog programa lokalnog partnerstva za 2012. go

 1. Očitovanje
  

AD 1 
 

Tajnica MO informirala je vijećnike da su obrañeni prijedlozi programskih aktivnosti mjesnih odbora 
iz područja sportsko rekreativnih aktivnosti GR za 2012. godinu, te da prijedlozi programa Vijeća 
MO Banderovo nisu usvojeni. Naime, oni su načelno prihvaćeni, ali zbog smanjenog proračuna 
Grada Rijeke za 2012. godinu svi Odijeli gradske uprave, pa tako i OGU za sport zbog smanjenih 
proračunskih sredstava nisu u mogućnosti financirati programe.  
Nakon kraće rasprave donijeta je jednoglasna odluka da Vijeće MO odustaje od dva sportska 
programa, odnosno od turnira u briškuli, ali da će program Malonogometni turnir koji se održava 
već šest godina neposredno prije Uskrsa orgnizirati i ove godine, a financirati će se sredstvima 
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samouprave i donatora.  

 
AD 2 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 

AD 2 - 1 
 

Predsjednica VMO, Nada Pindulić izvjestila je vijećnike  da je stiglo očitovanje od OGU za 
komunalni sustav i Autotroleja vezano za inicijativu uvoñenja autobusne linije kroz Banderovo. KD 
Autotolej detaljno je razmotrilo naš zahtjev i podržava inicijativu uvoñenja autobusne linije (mini 
busa), ali trenutno nisu u mogućnosti udovoljiti zahtjevu. Već je usvojen Plan poslovanja za 2012. 
godinu u kojem je definirana ista razina usluge kao i 2011. godine. U narednom razdoblju 
predviñena je promjena strukture voznog parka i reorganizacija vrsta linija, pa ukolko bude 
mogućnosti udovoljit će našem zahtjevu. Stučne službe obići će teren i lokacije, te utvrditi moguću 
trasu, duljinu i potencijalna stajališta za formiranje nove autobusne linije.  
 
AD 2 – 2 

 

G. Nadja Poropat i g. Elvis Šutalo zahtjevaju da se uputi KD ViK požurnica da se očiste šahte 
koje su zatrpane i to uzduž čitave Ul. Braće Brancheta, dr. Frane Kresnika, Uspon L. Tomee i R. 
Tomšić. Nisu zadovoljni odgovorom ViK da su šahte očišćene prema Planu za 2011. godinu, jer 
djelatnici Vodovoda i kanalizacije ove godine nisu uopće primjećeni da čiste šahte ili kanale. 
Zanima ih tko će biti odgovoran kad doñe do poplava. 
 
AD 2 - 2 

G. Nadja Poropat traži da se u Ulici Uspon L. Tomee sa zapadne strane ukloni nogostup koji 
ionako ničemu ne služi. Nogostup je na nekim mjestima širok svega dvadesetak centimetara, još 
su  i stupići postavljeni, pa ga pješaci ne mogu koristiti. Bolje je da se ukloni i ne koristi već da se 
nešto dogodi pješacima koji su prisiljeni da hodaju kolnikom kako bi zaobišli uski nogostup i 
postavljene stupiće.  

 

AD 2 – 3 

Ovih je dana počela je izgradnja parkirališta na Podpinjolu, lokaciji izmeñu KBC Rijeka i 
Vukovarske ulice. Radovi će biti gotovi krajem travnja 2012. godine, pa je dogovoreno da se uputi 
zahtjev Rijeka prometu da se odobri korištenje parkirnog prostora uz povlaštenu parkirnu kartu 
grañanima koji stanuju u Vukovarskoj ulici, a koji godinama imaju problema sa parkiranjem svojih 
vozila.  

 

AD 2 – 4 

U Ulici Obitelji Duiz i Ulici Braće Brancetta i dalje je osnovni problem grañana – parkiranje. Kako 
djelatnici Interventne policije svakodnevno svoja vozila parkiraju na tim lokacijama, a stoje i po 
par dana na istim mjestima, jer su na terenu, stanari nemaju gdje parkirati. Grañani su mišljenja 
da djelatnici Interventne policije imaju mogućnost parkirati u Ulici Zatvoreni prolaz ili na 
parkiralištu Zanatopreme, te bi tako rasteretili ulicu, a kako bi oni imali mogućnost parkiranja u 
blizini svojih stanova, a ne i po nekoliko stotina metara ili kilometara dalje. Predloženo je da se 
dogovori sastanak sa načelnikom Intervente policije, te ga upoznaju sa problemom grañana.  

 
AD 2 - 5 
 

G. Anton Blažeković ističe da se opet čuje buka i lupanje  šahte koja se nalazi u Vukovarskoj ulici 
kod kbr. 23. Guma koja je postavljena kao zaštita od lupanja se istrošila, pa je treba zamijeniti.  
 
AD 3 – RAZNO 
 

Kako pod točkom „Razno“ nije bilo dodatnih prijedloga i rasprave, predsjednica VMO zaključila je 
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sjednicu u 18 i 30 sati. 
 
 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu                           Predsjednica VMO Banderovo: 
                      tajnica MO: 
 
 
                  ðulijana Desanti                                                                 Nada Pindulić 


